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Onderwerp: nieuwe werkwijze nachtregister toeristenbelasting

Per januari 2020 wordt het nieuwe digitale nachtregister toeristenbelasting in Gemert-Bakel 
ingevoerd. Het is de bedoeling dat dagelijks alle gegevens van gasten die verblijven binnen 
Gemert-Bakel doorgegeven worden via het digitale registratiesysteem aan de gemeente. 
Tot nu toe worden de gegevens 1 x per jaar doorgegeven met alle gegevens van de 
,,hoofdboeker” en het aantal personen die daar bij horen.
 In dit nieuwe systeem moeten dagelijks alle gegevens van alle gasten ingevoerd worden  en 
doorgegeven wat heel veel extra administratieve last gaat geven. 
-Voorbeeld; bij een accommodatie waarbij er 80 mensen overnachten moeten deze 
gegevens afzonderlijk per persoon ingevoerd worden. In praktijk is dit dan dagelijks in tijd:  
80 personen x 3 minuten per persoon aan gegevens invoeren  zo’n  3 tot 4 uur werk. 
(de hectiek van afzeggingen en bijboekingen komt daar in tijd nog bij) 

Het nieuwe digitaal systeem dat de gemeente hanteert is ook nog niet koppelbaar met Excel 
of boekingsprogramma’s waardoor ondernemers dubbel werk hebben.

Vragen die wij als Dorpspartij hierbij hebben: 

-Waarom heeft Gemert-Bakel niet gekozen  voor een bestaand systeem zoals Visitor Data 
wat in verschillende gemeenten (o.a. Amsterdam)  gebruikt wordt en dat deze koppelingen 
wel kan  maken en het voor de gebruikers aanzienlijk gemakkelijker maken. Dan kan een 
,,hoofdboeker”ook zelf alle gegevens in excel doorgeven en kan dit gekoppeld worden en 
doorgegeven via dit digitaal systeem aan de gemeente.

-Gezien de belasting in tijd voor horecaondernemers of dit doorgeven dagelijks moet en wat 
de reden daarvan is? En of het bijvoorbeeld 1 x per week ook kan wat in belasting in tijd veel 
uitmaakt. 

-Is het strikt noodzakelijk  dat alle gasten  naast de ,,hoofdboeker” met alle gegevens bekend 
moeten zijn en wat de reden daarvan is? 

-Gezien het bovenstaande ; is het een optie om samen met de ondernemers in gesprek te 
gaan over hoe dit ,,klantvriendelijker” voor de ondernemers te regelen is? 

                                                               Henk van Eck  Dorpspartij 


